
  Årnäs  Båtklubb 

 

Digitalt Styrelse möte Team  
 

Datum:  2022-01-11 
 

Plats:  Digitalt Team 
 
Punkt    

§1 
  

Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 

§2 
 
Dagordningen: Godkändes 

  
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Jan Fahlgren   JFn 
Torbjörn Hägnander   TH 
Bengt-Åke Johnsson   BÅJ  
Anders Rindefors   AR 
Lars Jerkrot    LJ 
Johan Olofsson   JO 
Bosse Carlsson   BC 
Janne Folke   JF 
Leif Jacobsson   LJn 

 
§3 

 
Till justeringsman: JO 

 
§4 

 
Föregående protokoll från 2021-10-10 gicks igenom och godkändes 
 

 
 
 
 
 
 

 



§5 
 

Ekonomisk genomgång 
 

• TH gick igenom den preliminära balans- och resultatrapporten för 2021 tillika 
årets resultat. 

• Y-bomskontot 2499 ej i balans. Kommer att justeras under en treårs period. 

• Alla obetalda räkningar fakturerade. Ca. 6000kr ej betalda. En medlem är i 
diskussion för uteslutning. 

• Investeringskontot är nu utökat från 20’ till 100’ kr enligt tidigare beslut. 

• Elkostnaden har ökat från 16 286 till 32 324 kr. Släpar ett år då detta är 
kostnaden för 2020. (Måste utredas när och varför det blev förskjutning. I 
princip har vi en skuld på 39 000 kr till Boängens Teknik för 2021 års 
elförbrukning)     

. 
§6 

 

Elförbrukning under 2021 
 

• Elförbrukningen för ställplatser har ökat med 15% trots minskade gästnätter. 
Förklaringen är torkning och avfuktning av moduler. 

• Elförbrukningen i hamnen har ökat med 74% på två år. 3980 kwh -19, 5217 
kwh -20 och 6958 kwh -21.   

• AR och LJ tar fram förslag på lösning för enskild mätning av storförbrukare. 
Troligtvis ca 10st. 

§7 
 

Lägesrapport moduler/klubbhuset 
 

• Ännu inget överklagande inkommit för bygglovet om tillfällig uppställning. 

• Inget har ännu hänt med försäljningen av de tre överblivna modulerna. Ligger 
kvar på Blocket med priset 80´kr. Fyra intresserade har hört av sig.  

 
§8 

 

Lägesrapport gästbryggan 
 

• Pålar nedslagna. Arbetet fortsätter med bryggan som skall vara klar innan 
säsongen. 

• Kostnad för pålning ca 10´kr 
 

§9 
 

Grävningsarbete ställplats 
 

• Nedgrävningen av kabelrör för flytt av eluttag sker innan säsongen. 
Området kompletteras med två nya belysningsstolpar   

 



§10 

 
Gallring av skog 

 
• Till största delen klart. Ytterligare planerade åtgärder kvarstår JFn 
undersöker. 

 
§11 

 

WIFI planering/Kameraövervakning 
 

• WIFI täckning över hela ställplats och hamnområde med tre routrar. 
Anslutning med kabel till klubbhuset där server och modem placeras. 
Inkoppling till ”Davids” nät. 

• Förslag med kameraövervakning med fyra kameror. Dator och hårddisk i 
klubbhuset. Tillstånd för kameraövervakning skall ej behövas. 
JO och BÅJ tar fram principförslag och kostnad för genomförande av WIFI och 
övervakning. 

 
§12 

 

Avgifter 2022 
 

• Båtplatsavgifterna för 2022 är fastställda i årsmötet 2021.  
A01 – A10 (breda platser)  3 000kr 
Övriga stora platser 2 000kr 
Små platser     800kr 

 

• Förslag att höja ställplats/gästbåtsavgifter från 150kr till 180kr. Motiv för  
höjningen är ökade kostnader för el och vatten/avlopp. 
Rampen oförändrad 40kr.   

 
§13 

 
Arrendeavtalet 

 

• Efter möte med kommunen om möjlighet till förlängning av 
arrendeavtalet blev resultatet och rekommendationen att vi i dagsläget innan 
godkännande av bygglovet låter det vara oberört. Nuvarande arrendeavtal 
gäller till 2035 

  
 

§14 
 

Arbetsdagar 2022 
 

• Hamnen öppnar 1:e april 

• Arbetsdagar: 23:e och 30:e april respektive 22:e och 29:e oktober 



 
§15  

 

Gräsklippning och städning av klubbhus 
 

• Beslutades att vi försöker få samma lösning på gräsklippning (Björn 
Olsens pojk) och städning av klubbhus och toaletter (Hans) som föregående 
år. 

 
§16 

 

Skaraborgs Båtförbund 
 

• BÅJ deltager i digitalt möte om Göta Kanals jubileumsaktiviteter 
BAS utbildning  
JFn deltager i ordförandekonferensen 

 
§17 

 

Nimbusprojektet. 
 

• BÅJ informerade om Nimbusprojektet. Utsänd information 
Beslutades att en arbetsgrupp med BÅJ, JO och TH deltager i projektet. BÅJ 
är sammankallande 

 
§18 

 

SBU/SBF 
 

• Beslutades att framtagen skrivelse av JFn om muddringsbehov av farled 
på Ekmans vattenområde skickas in till juridiska rådet SBU . 
Beslutades att ÅBK kan stå som värd för Skaraborgs Båtförbunds årsmöte. 
JFn ansvarar  

§19 
 

Årsmöte ÅBK 
 

• Beslutades att årsmötet ÅBK p.g.a. pandemin åter blir digitalt. Samma 
upplägg som föregående år. 

• Sammanställning i styrelsen av resultatet av det digitala årsmötet 27:e 
februari 16.00 hos TH 

• Skriftlig inbjudan i utskick med hänvisning till länk med digitala frågor. 

• Inbjudan och kallelse LJt/ BÅJ. TH ansvarar för utskicket 

• Valberedningen har varit i kontakt med styrelsemedlemmarna vars 
mandat går ut. Vice ordförande, hamnkapten, sekreterare, ledamot och 
suppleanter. Samtliga ställer upp för omval. Så även revisor och valberedning  

 
 
 



§20 
 
Nästa styrelsemöte: 17:e februari 19.00 Teams 
 

§21 
 

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet 
 
 
 
 

 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Johan Olofsson 
 
  ___________________________________ 


